
 

 

 

 

Tarnów, 4 maja 2022 r. 
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Prezydent Miasta Tarnowa 

 

 

 

Uprzejmie informuję, że na LXIV sesji Rady Miejskiej 28 kwietnia 2022 r. w punkcie 

„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Mirosław 

Biedroń zgłosił następujące wnioski:  

1. Zawnioskował, aby w systemie Tarnowskich Rowerów Miejskich pojawiły się 

dodatkowe rowery trójkołowe co ułatwiłoby poruszanie się i korzystanie z tego systemu 

osobom starszym oraz osobom mającym problemy z utrzymaniem równowagi. 

2. Poprosił o przeanalizowanie możliwości wyznaczenia dodatkowych miejsc do 

zostawiania rowerów, nie tylko na stacjach. Radny uważa, że takie rozwiązanie 

spowodowałoby, że osób korzystających z rowerów miejskich byłoby więcej i byliby 

bardziej zadowoleni. 

3. Poprosił również, aby w tarnowskich autobusach miejskich pojawiła się możliwość 

przewożenia rowerów przynajmniej w okresie weekendowym. Według radnego 

spowodowałoby to, że chętni mogliby dojechać trochę dalej, a jeśli byliby zmęczeni 

wrócić korzystając z autobusów miejskich.  

4. W nawiązaniu do odpowiedzi Pana Prezydenta dotyczącej wniosku radnego odnoszącej 

się do tego, w jaki sposób Tarnów sprawdza, kto płaci, a kto nie płaci za śmieci, po raz 

kolejny zwrócił się z propozycją, aby władze miasta skorzystały  

z rozwiązań, które zastosowało miasto Świdnik i skierowały do tarnowskich spółdzielni 

wnioski dotyczących konkretnych lokali i konkretnych liczb, ile osób w danym lokalu 

jest zapisanych. 

5. Radny poprosił o odpowiedzi na pytania:  

• Jaka jest liczba zasadzonych drzew w stosunku do liczby drzew wyciętych w 

Tarnowie? 

• Czy władze miasta skorzystają z nowych rozwiązań, które stosuje np. Kraków i 

będą nasadzane drzewa od razu kilkunastoletnie? 

• Co z kwietnymi łąkami w Tarnowie? 

• Co z ogrodami deszczowymi? 

 

 

 


		2022-05-04T13:54:39+0200




